

Washington DC Luxury Bus Sightseeing Tours

华盛顿哥伦比亚特区豪华巴士旅游团

Washington DC is one of the most powerful and interesting cities in the world, but there is a lot to see, so make sure you travel in comfort while visiting Washington DC.

华盛顿哥伦比亚特区是数一数二强大及有趣的城市。观光景点不胜枚举，所以一定要确保整个旅途舒适。

While there are plenty of walking tours, you can cover more places, in style, comfort and safety with Presidential Limousine's DC Tour Bus experience.

虽然有许多地方适合徒步观赏，乘搭总统豪华旅游巴士保证能让你整个旅程玩得更尽兴，安全和舒服。

We customize private sight seeing tours just for your group!

我们会为您的游览团量身打造行程！

To plan your DC Sightseeing Tour follow these steps:

以下是预定行程需要的资料：

- 1) Decide where you want to go and on what days.
确定行程的日期和景点。
- 2) Call ahead to the locations you want to visit as some destinations require a reservation.
有些景点需预定，所以要记得提前打电话到景点确认。
- 3) After confirming your reservations, tell us where you've planned to go, and we'll create your custom tour!

景点预约确定后，通知我们您的计划，我们将会为您量身打造行程！

Our driver will pick up your tour group from your hotel. Our vehicles are air conditioned or heated to your comfort level.

我们的司机师傅会从饭店接游览团。我们的车辆会提供冷气或暖气，保证你们的舒适。

Enjoy the privacy of a comfortable tour bus with just your group. When your tour is over, our driver will deliver you safely back to your hotel of origin.

您定的旅游车只会承载你的游览团。行程结束后，我们的司机师傅会安全地把你送回饭店。

Here is a list of popular places to visit:

以下是最著名的观光景点：

Lincoln Memorial 林肯纪念堂

Vietnam Memorial 越战纪念碑

Korean War Memorial 朝鲜战争老兵纪念碑

WWII Memorial 哥伦比亚特区战争纪念碑

Jefferson Memorial 杰弗逊纪念堂

Arlington National Cemetery 阿灵顿国家公墓

The Pentagon 五角大楼

Washington Monument 华盛顿纪念碑

Smithsonian Institute 史密森尼学会总部大楼

US Capitol 美国国会大厦

Supreme Court 美国联邦最高法院

Library of Congress 美国国会图书馆

National Archives 美国国家档案馆

Fords Theater 福特剧院

FBI Building 美国联邦调查局

Embassy Row 使馆区

White House 白宫

Iwo Jima Memorial 硫磺岛海战纪念碑

We offer more than just Washington DC area tours, we also offer bus service as far North as New York City, Philadelphia, Boston, and other locations from DC. Just call us to customize a tour or to add a tour outside of the Washington DC area.

我们提供的服务除了华盛顿哥伦比亚特区还包括北部、例如纽约市，费城，波士顿和其他哥伦比亚特区的地点。只要拨打一通电话，我们将会为您量身打造行程或是增加华盛顿哥伦比亚特区以外的行程。

Let us know your travel needs and we'll get you there! Pricing is all inclusive-no tipping required.

Prices raise on the weekend, and prices vary by vehicle, hours and destinations. Weekday specials available.

只要让我们了解您的需求，我们一定会让您满意！报价单包括一切，您也无须付小费。

比起周日，周末的价格会较贵。价格也会因车辆，行程及景点而异。周日会有特价。

Contact us for a custom quote: 1-703-347-6900

询问报价热线：1-703-347-6900

Vehicle Options:

车辆选项：

Luxury Mercedes Sprinter- up to 13 passengers

豪华梅赛德斯奔驰凌特 - 可承载至 13 位乘客

Executive Bus with Panoramic Roof- up to 23 passengers

全景式执行巴士 - 可承载至 23 位乘客

Executive Bus- up to 35 passengers

执行巴士 -可承载至 35 位乘客

Luxury Executive Shuttle Bus- up to 38 passengers

豪华执行接驳巴士- 可承载至 38 位乘客